



Styrelsemöte, Medicinska Föreningen

Tisdagen den 26 september 2017, kl. 17.15-20.00

Lokal: Rudbeckia, Växthuset.

Närvarande: Amanda Johansson, Ebba Gabrielson, Melinda Popov, Sigrid Waldén, Danny Majid, Carl Larsson, Olivia Thingvall, Emma Bengtsson, Julia Mägi, Axel Lihagen, Kajsa Sjögren.

1. Mötets öppnande
Ordförande öppnar mötet kl. 17:30.
2. Val av justeringsperson
Melinda väljs till justeringsperson.
3. Närvarande
Sekreteraren tar närvaro.
4. Adjungeringar
5. Förra styrelsemötets protokoll
Styrelsen beslutar om att lägga föregående styrelseprotokoll till handlingarna.
6. Fastställande av dagordningen
Dagordningen fastställs med tillägg av övriga punkter ”Offert styrelsehoodie”, ”Regnbågsveckan”, ”Temavecka i höst” och ”Kaffemåndag”.
7. Bordlagda ärenden
Punkt 10 är bordlagd sedan förra mötet, behandlas då den kommer i dagordningen.
8. Nästa sociala event
Ebba föreslår att styrelsen kommer hem till henne en kväll, Ebba gör en poll på Facebook med datum.
9. Informationspunkter från styrelsen
 - 9.1 Sigrid: hållit föredrag för K2:s föreläsare, det gick bra men Sigrid upplevde dem som ganska tysta.
 - 9.2 Danny: har börjar planera för månadens medlem.
 - 9.3 Carl: var på Consensus-FUM i helgen. På mötet beslutades det om Consensus äskningsperiod, och det valdes in en Caféchef och en mötesordförande.
 - 9.4 Emma: uppstartsmöte för utskotten, ett 30-tal som kom på uppstarten men tyvärr ingen som kom på näringslivsutskottet. Emma har också mailat punkt-böckerna som tyvärr inte kunde ge rabatt men som gärna vill få input om hur man kan förbättra deras böcker. På gång är en lunchföreläsning på fredag från Hjärnpodden.



- 9.5** Julia: flera möten förra veckan: KRaM, UU, möte med Consensus. Möte med kårordförande i Consensus angående decentraliseringen. Ett möte imorgon kl. 14 med Consensus och representanter från universitetet då det framkommit att kåren vet en del som vi i MF inte vet angående arbetet med decentraliseringen, och Consensus tydligen är osäkra på hur mycket de får säga till oss. Kajsa och Ebba kommer, Julia kan komma 30 minuter.
- 9.6** Kajsa: ska börja bearbeta mottagningens ekonomi, skrivit proposition om ekonomin inför FUM.
- 9.7** Amanda: arbete inför FUM, planering med kallelsen och motioner. Också arbetat med ekonomisk revision eftersom personen som valdes till ekonomisk revisor våren 2016 meddelat att hen inte kommer fullfölja sitt uppdrag.
- 9.8** Axel: möte med K2/K3 förra måndagen. Det studenterna vill ha är ett extra tentatillfälle, detta är som tidigare diskuterat ej möjligt, främst ur rättslig synpunkt (bryter mot högskoleförordningen). Klassen lyfte också frågan om kursinnehållet är för stort, detta ska kursledningen ta med sig och diskutera. Klassen påtalade också den nya gränsen för godkänt (65% istället för 60% som tidigare), de tycker att höjningen är ”taskigt av ledningen”. Ledningens förklaring är att det är bättre att fastna i början och inte komma vidare, än att läsa något eller några år på utbildningen och sedan fastna. Många basgrupper har angett att basgruppshandledarna är dåliga på att närvara, sitter med telefonen etc. Detta är dock inget unikt för terminen och något som ledningen arbetar med kontinuerligt. Ledningen bad om tips från klassen på vad de vill de ha för stöd under terminen. De ska också se över den praktiska tentan då den var organisatoriskt dåligt upplagd. Hetsig stämning på mötet men kursrepresentanterna sa på KRaM att mötet var bra.
- 9.9** Ebba: diverse möten också, bl.a. angående MF:s roll i decentraliseringen. Skickar protokoll från mötena till styrelsemailen.
- 9.10** Melinda: flera smågrejer med MF, börjat med sektionstacksittningen. Inga punkter har skickats in till månadsbrevet än, skickar ut påminnelse imorgon igen.
- 9.11** Olivia: utskottsmöte, många på studiesociala utskottet, främst K1:or. Sannolikt blir ÄoPoP av i oktober. Fått in intressenter som ska anordna med Balen. Också börjar förbereda inför SF-uttagningen. Olivia har kontaktat Lundakarnevalen och frågat om boende och biljetter. Fått kontaktuppgifter till kårer ang. boende, biljetterna kommer arrangörerna få info om i november. Cykelfest är på gång (2 medlemmar som är



taggade). Skickat ut utvärderingar till faddrar, fått in många svar. Några negativa utvärderingar om Consensus och deras roll under mottagningen (sena mail med korta deadlines, mail om förrådet som kom mitt i mottagningen då arbetsbelastningen är väldigt hög samt dåligt bemötande). Skidresa 12–21 januari till Val Thorens. Consensus har bestämt att mottagningen på hösten kommer flyttas fram en vecka, så den ska börja en vecka innan skolan. Medför stora förändringar i planeringen för mottagningsutskottet.

Enligt Consensus måste också alla delar av MF vara utskott under MF med egna stadgar, Consensus hävdar att detta krävs för att bli LUTS-godkänd. Låter mycket märkligt tycker styrelsen, framför allt eftersom alla MF:s utskott styrs av föreningens stadgar. Får be om tydligare förklaringar från kåren och LUTS om vi ska starta ett sådant arbete.

10. Proposition ang. förändring av budget

Den budget som röstades igenom på val-FUM i våras var felaktig då summan för totala intäkter är 2000kr mer än vad som stod i budgetförslaget. Detta medför att hela budgeten skulle gå 2000 kr mer plus, styrelsens förslag är att istället öka äskningspotten 2000kr. Kajsa har skrivit en proposition angående detta (gjort ett utkast på en ny budget med ändringar i). Styrelsen beslutar att bifalla propositionen och denna ska således presenteras på FUM 5/10. Kajsa skriver en kort motiveringstext som hon publicerar på Facebook så styrelseledamöterna kan återkoppla.

11. Proposition ang. publicering av tentamensresultat

Har kommit in en motion ang. detta, således behövs ej någon proposition från styrelsen.

12. Motioner

12.1 Stadgar

Det har inkommit tre motioner angående stadgeförändringar. En handlar om mindre förändringar, denna skickades först in som punkter med förslag om att styrelsen skulle göra en proposition med stadgeändringar. Motionen består i ett 30-tal punkter med förslag på stadgeändringar, samtliga dessa är små ändringar av redaktionell karaktär. Motionen är svåröverskådlig om man inte är insatt i stadgan och styrelsen tror således att den kommer kräva mycket tid på FUM. Motionären ser gärna att styrelsen istället går igenom förändringsförslagen och presenterar de förändringar styrelsen håller med om som en proposition. Propositionen kan då vara ett förslag på ny stadga med markerade förändringar istället för en motion i punktform (mycket mer överskådligt).



Styrelsen beslutar att de skriver en proposition istället. Carl ålägges att göra ett nytt stadgeförslag som han publicerar på Facebook innan torsdag (då alla handlingar ska ut). Den andra motionen handlar om en större stadgeändring, nämligen att ändra så endast kursrepresentanterna har rösträtt vid val av ledamöter till Consensus-FUM. Denna fråga har dock redan behandlats av FUM 2015 då det röstades igenom att alla MF-medlemmar ska ha rösträtt. Anledningen till detta är att alla medlemmar ska ha rösträtt enligt högskolelagen. Motionären informeras om detta och drar således tillbaka den motionen. Motion 3 handlar om förtydligande om val av revisor i stadgan då detta i nuläget ej regleras särskilt väl. Styrelsen tycker motionen ser bra ut och beslutar om att bifalla motionen i sin helhet. Amanda ålägges att skriva ett motionssvar.

12.2 Tentastatistik

En motion angående det uppdrag att publicera tentamensresultat som UA ålades hösten 2016 har inkommit till styrelsen. Motionärerna tycker att detta uppdrag inte ska utföras av UA eftersom det är ett stort arbete och UA redan är mycket belastade. Styrelsen håller med om detta, tanken var att styrelsen skulle lägga fram en proposition angående det. Styrelsen beslutar om att bifalla motionen i sin helhet och ålägger Amanda att skriva ett motionssvar.

13. FUM

Är den 5/10 i Salix. IT-ansvarig: Melinda. Hjälp med fika: Ebba, Melinda, Danny. Hjälpa till att ställa i ordning: Amanda, Kajsa, Axel, Ebba, Olivia, Melinda, Sigrid.

14. Decentralisering – grovstruktur

Styrelsen känner att mycket tid bör läggas på detta, därför bestäms att ett styrelsemöte endast för denna punkt planeras in under hösten. Ebba gör en poll på Facebook för datum.

15. Consensus, programlednings och MF:s roll

Consensus har skickat ett mail med en lista över de grupper som finns på universitetet för decentraliseringen. Dessa grupper är: 1. Implementering undervisningsmoment, 2. Anställningar, 3. IPL-samordning samt 4. Studenthälsa. På senaste decentraliseringsmötet bestämdes att MF ska sitta i dessa grupper eftersom sektionen har bättre insikt än kåren i vad som behövs. UA är representerade i grupp 1 (Implementeringsgruppen) men inte i övriga grupper. Varje ortsgrupp har studentrepresentanter, dessa representanter har UA kontakt med på terminsbasis. Oklart om det finns någon studentrepresentant i grupp 2-4, de styrelseledamöter som ska på mötet imorgon tar upp detta.



16. Arbetsfördelning

Diskussion fördes på kick-offen angående arbetsfördelning och hur denna ska bli så bra som möjligt för att undvika att vissa styrelseledamöter blir utarbetade. Detta är ett kontinuerligt arbete. Varje styrelseledamot har i uppgift att be om hjälp vid behov, samt se över om någon annan behöver hjälp om man har tid över.

17. Byon8

Bordlägges till nästa styrelsemöte p.g.a. tidsbrist.

18. Sociala medier

Schema på Facebook.

19. Övriga punkter

19.1 Offert på styrelsehoodie: Sigrid har fått offert på hoodies, den billigaste varianten kostar 415 kr/person. Väntar på ytterligare offerter, postar dessa på Facebook när de inkommer.

19.2 Regnbågsveckan: är denna vecka. Sigrid nämner det på Instagram imorgon.

19.3 Temavecka i höst: behöver utforma en arbetsgrupp: Melinda, Olivia, Sigrid, Danny. Ebba stöttar. Gruppen samarbetar med Emma om tema då hon har några föreläsare på gång.

19.4 Kaffemåndag: Är nästa måndag, den 2/10. Sigrid har haft kontakt med studenthälsan då de fått en ny hälsoterapeut. Förslagslåda för ”merch”. Amanda bokar disk. Plocka fram: alla hjälps åt. Stå: Danny, Melinda, Sigrid, Kajsa, Emma, Amanda. T-shirt på!

20. Utvärdering

21. Nästa möte

Är den 10/10 kl. 17.15.

22. Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet kl. 20.15.